
PETRŽALKA CHCE ZNIŽOVAŤ MIERU SOLIDARITY MEDZI MESTSKÝMI 
ČASŤAMI 
(13.11.2012; Rozhlasová stanica Regina; Žurnál Rádia Regina; 17.00; por. 6/12; KATUŠKA Michal) 

 

Jana ZVALOVÁ, moderátorka:  

"Petržalka chce znižovať mieru solidarity medzi mestskými časťami. Iniciatívu 
starostu Vladimíra BAJANA výraznou väčšinou podporili aj miestni poslanci. 
Bratislavským mestským poslancom, ktorí budú o prerozdeľovaní peňazí rokovať 
v decembri, tak vyslali jasný signál. Viac už Michal KATUŠKA."  

Michal KATUŠKA, redaktor:  

"Najväčšia bratislavská mestská časť prerozdeľuje malým mestským častiam 
v rámci solidarity 650-tisíc eur ročne. Pravidlo, ktoré bolo schválené v čase 
ekonomického rastu, je už dnes podľa starostu Vladimíra BAJANA, neaktuálne."  

Vladimír BAJAN:  

"Treba si uvedomiť, že situácia, ktorá bola v 2008, je úplne iná ako je v 2012. 
Začíname mať problémy s plnením zákonných povinností."  

M. KATUŠKA:  

"Iniciatíva petržalského starostu vyústila do nového návrhu štatútu hlavného 
mesta. Z doterajších troch percent, by po novom získali malé mestské časti len dve 
percentá dani z príjmov, ktoré pôvodne patria veľkým. Petržalka by tak získala 
ďalších 200-tisíc eur. Miestne zastupiteľstvo preto návrh starostu podporilo. Poslanci 
Martin MIŠKOV A Oliver KRÍŽ."  

Martin MIŠKOV:  

"Bavíme sa tu o udržaní a obnove nášho majetku, o oprave ciest, naozaj 
potrebujeme každý rok z rozpočtu tieto peniaze."  

Oliver KRÍŽ:  

"Systém solidarity vznikol, keď tých financií bolo viac. Malé mestské časti tú 
solidaritu dostanú, akurát nie v takej výške ako dostali doteraz."  

M. KATUŠKA:  

"Aby slová poslanca KRÍŽA naplnili, musia zmenu štatútu podporiť bratislavskí 
mestskí poslanci. Svoju úlohu zohrajú aj ostatné zastupiteľstvá mestských častí, 
ktoré sa k návrhu musia počas novembra vyjadriť. Zatiaľ čo veľké mestské časti 
Ružinov, Staré a Nové Mesto s Petržalkou súhlasia, malé nemusia. Prišli by totiž 
o časť príjmov. Konečné rozhodnutie by malo padnúť v decembri."  

 


